

條款及細則 Terms & conditions

1. 優惠期由2022年12月30日至2023年2月28日，數量有限換完即止。
2. 易賞錢 APP 會員購物滿\$388或以上即可+\$1換購「miffy新年屈都有利是封」1套。
3. 「miffy新年屈都有利是封」1套包括2個利是封及2個揮春利是封。
4. 優惠只限易賞錢APP會員換購，以單一發票及折實價計算。每次交易只可換領禮品一份，並只適用於指定香港及澳門屈臣氏分店及網店換購。圖片只供參考，所有產品以實物為準。
5. 此優惠亦不可與其他優惠同時使用，禮品不會同時送出，每單交易只會送出一份。受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。優惠期間所有屈臣氏現金優惠券暫停使用。此優惠不適用於購買購物禮券、繳付電話費、購買電話卡、所有增值、塑膠購物袋收費及處方產品。
6. 如有任何爭議，屈臣氏保留最後決定權。禮品出門恕不退換。

1. Promotion period is from 30 Dec 2022 till 28 Feb 2023, while stock lasts.
2. MoneyBack APP member spend upon \$388 or above +\$1 to redeem 1 pack of “miffy CNY Red Packets”.
3. “miffy CNY Red Packets” included 2pcs Red Packets & 2pcs Fai Chun Red Packets.
4. This offer is only applicable to MoneyBack APP member and as per single transaction only. Each transaction can redeem 1 pack of premium, and redemptions are only eligible to selected Hong Kong and Macau Watsons stores and eShop only. Photos are for reference only and all the item is based on the real stock.
5. The offer also cannot be used in conjunction with other promotional offers, only 1 pc of premium will be given for free as per one transaction. Terms and conditions apply, for more detail you may reach our staff for assistance. During the promotion period, all Watsons cash/till coupons will be suspended. This offer is not applicable to purchase of Gift Voucher, Prepaid Phonecards, Phonecards, All Reloading Service, Plastic Shopping Bag Charging and Prescription Products.
6. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final. The premium cannot be return/exchange.